
Seniorbofællesskabet Hjorteparken  

Referat fra Udeudvalgsmøde nr. 14 

  

Dato: 28.10.2020    Sted: Fælleshuset  Tidspunkt:   Kl. 19.00  

Til stede:   

Glennie Krøyer (GK), Lene Vilsholm (LV), Dorte Ansberg (DA), Jonna Nørby (JN), Birgitte Ørum  

Susanne Bygbjerg , følgegruppe 

Referent: Glennie (GK)  

1. Godkendelse af dagsorden  

Godkendt   

  

2. Godkendelse af referat  

Godkendt  

   

3. Valg af referent   

Glennie Krøyer  

  

4. Orientering fra medlemmer  

a. Glennie  

i. Overskudjord og champost. I flg. Bjarne skal der lægges jord ved risten 

ud for kældernedgangen. Overskydende champost vil blive tilbudt beboerne 

ii. Vandproblemer. I flg. Overdam graves nogle planter op og sættes i depot til 

der er etableret dræn og græsserne på østsiden tilføres mere jord under 

sig.. Han mener herefter at planterne nok skal overleve. 

b. Dorte 

i. Dorte mente ikke hun kunne være med til mere havearbejde foreløbig, da 

det har været en hård omgang.   

c. Birgitte 

i. Læs under pkt. a.i. 

ii. Foreslog at pante storkenæb i trekanten (foræring fra beboere). Der var 

tilslutning fra udvalget 

d. Dorte 

i. Dorte mente ikke hun kunne være med til mere havearbejde foreløbig, da 

det har været en hård omgang.   

e.  Lene 

i Lene mente ikke hun kunne være med til mere havearbejde foreløbig. 

f. Jonna 

i Birte V. har spurgt om tax kunne flyttes. Der var tilslutning til at tax bliver 

flyttet til naturområdet og der på et senere tidspunkt plantes Aronia i stedet 

 

5. Opgaver der mangler at blive udført (gennemgang af arbejdsskema) 

a. Skema blev gennemgået. De flesteee påster der ikke blev udført er der tilføjet 

ansvarlige på. Glennie skriver det rent. 

 

6. Evaluering af arbejdsdagen 

a. Der var enighed om at arbejdsdagen var forløbet godt og at det, at arbejdsopgaver 

og tovholdere var foretaget forud for arbejdsdagen, gjorde at arbejdet hurtigt og 



effektivt kunne sættes i gang. Ligeledes er det en rigtig god idé at Udeudvalget 

bruger tid dagen før til at fordele planterne ud hvor de skal plantes. 

Der var store udfordringer med den våde og smattede skråning.  

 

7. Eventuelt 

   

 

Næste møde: Der er indtil videre ikke aftalt ny mødedato 

 

Bilag: 

 Oversigtsskema over arbejdsfordeling 

  

   21. oktober 2020 

  


